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Infrastruktūras darbi Saulkrastu velotrasē
turpinās

Saulkrastu velotrasi ikdienā apmeklē ļoti liels
lietotāju skaits, un tā tiktiešām ir kļuvusi par
populārāko uzturēšanās vietu jauniešu vidū,
par ko esam ļoti priecīgi, taču vēlamies
informēt, ka darbi vēl nav beigušies. 

Saulkrastu novada domes izpilddirektors Inārs Zaharāns norāda, ka tiek izstrādāts trases
apgaismojuma projekts, kas ļaus pilnvērtīgi izmantot trasi arī tumšajās vakara stundās.
Jau uzstādītas divas novērošanas kameras, kā arī tiks izstrādāts ietves projekts gar Smilšu
ielu (no Skolas līdz Noliktavas ielai), lai gājējiem būtu droša pārvietošanās.
Darbus plānots paveikt līdz pavasarim.


